
Boligforeningen Grønhøj  9. oktober 2007 
Bestyrelsen 

Bestyrelsesmøde mandag den 1. oktober 2007.  
 
Til stede var Elin, Preben, Christian, Louisa, Hann e, Rie og Jeanette. 
Ingen fraværende. 

Punkter: 
1. Referent 
 

For referat Jeanette.  
 

2. Konstituering – herunder repræsentanter i udvalg ene. 
 

Rie fortsætter som kasserer. 
 

Liste over opgavefordelingen i bestyrelsen - bilag A. Endelig liste over 
alle udvalgenes sammensætning udsendes senere. 

 
3. Nyt fra formanden herunder indkommen post. 
 

Information om de breve Stig havde skrevet til beboer efter vores 
markvandring. Der er åbenbart ikke sket noget de pågældende steder, 
så vi beder Stig udsende brev igen. 
 
Legeplads- & Udeudvalget har fremsendt ønske om kr. 42.000,00 til 
diverse udbedringer i arealet. Set i lyset af de store stigninger i 
budgettet til 2008, og den deraf følgende huslejestigning, er vi 
desværre nød til ikke at iværksætte denne aktivitet. 
 
Jeanette orienterede om, at hun havde iværksat en aktivitet sammen 
med Max vedrørende genetablering af Grønhøjs hjemmeside. Hun 
holder møde med Max fredag den 5. oktober, og kommer med forslag 
til næste bestyrelsesmøde. 

 
4. Gennemgang af aktivitetslisten. 
 

Listen er blevet lang, men er et godt redskab til at overskue vores 
igangværende aktiviteter. 
 
Aktivitetsliste vedlagt som bilag B. 

 
5. Økonomi herunder bevilling til udeudvalget arbej dsdag den 7. okt. 
 

Rie er i gang med at få en mere detaljeret oversigt fra 3B omkring 
vores budget og vores faktiske forbrug 2007.  
Foreløbig oversigt over forbrug 2007 blev udleveret. 
 
Rie vil afholde et møde med 3B for at få afklaring på nogle poster vi 
ikke lige kan tyde. 
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 Det blev besluttet, at der skal udarbejdes regnskab for fælleshuset, der  
 skal påtegnes af 2 personer. 
 
6. Beboerundersøgelse. 
 

Det skal undersøges om vi skal iværksætte en beboerundersøgelse 
med henblik på at få pulsen på foreningen. Der er et stort ønske om at 
få noget af den tidligere pionerånd tydeligere frem. Jeanette vil gerne 
arbejde på et udkast, men den har ikke første prioritet. 

 
7. Bordet rundt. 
 

Preben nævnte, at det nok var smart hvis man huskede at skrive på 
kalenderen, når man planlagde børnefødselsdage eller andet i de 
”gratis” timer i fælleshuset. Dette for ikke at lave overlap med naboen, 
der måske også havde planlagt børnefødselsdag eller møde. 
 

      8. Kontakt til 3B i forbindelse med møder med  nye lejere/medejere. 
 

I udvalget sidder Louisa, Rie som bestyrelsesrepræsentanter, 
derudover deltager Jan Bonde. 
 

9. Information fra Fælleshusudvalget. 
 

Udvalget skal snart have møde, og lover at der kommer 
juletræstænding på torvet 2. december 2007. 

 
10.  Planlægning af møderække og julefrokost. 
 

Det planlægges at holde møde fast hver den første mandag i hver 
anden måned. Det bliver således: 

 
 
 
 5/11-2007  kl. 20.00  bestyrelsesmøde – Stig og Ove inviteres. 
  
 11/12-2007  kl. 18.00 Julefrokost 
 
 7/1-2008  kl. 20.00 bestyrelsesmøde 
 
 3/3-2008  kl. 20.00 bestyrelsesmøde – Stig og Ove inviteres.  
 
 5/5-2008 kl. 20.00 bestyrelsesmøde 
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